

CANADIAN ASSOCIATION FOR PUBLISHING IN PHILOSOPHY

The Canadian Association for publishing in Philosophy is a non-profit organization, incorporated under the laws of Canada, with the object of promoting and publishing learned publications in philosophy. A regular member of the Association is a member of, and appointed by, any department of philosophy in a Canadian University, upon payment of a subscription by that department. The Association is a Registered Canadian Charitable Organization within the meaning of the Income Tax Act; donations to the Association are thus tax deductible.

L'Association Canadienne des Publications en Philosophie est une association sans but lucratif, incorporée selon les lois du Canada. Elle vise à promouvoir la publication d'études scientifiques effectuées en philosophie. La contribution versée à l'Association par un département de philosophie d'une université canadienne lui donne droit de déléguer un de ses professeurs à titre de membre attiré de l'Association. L'Association est enregistrée à titre d'oeuvre de charité canadienne au sens de la loi de l'impôt sur le revenu; les dons faits à l'Association sont donc déductibles pour fins d'impôt.

Current Members

J. G. Dawson (Director), Memorial University of Newfoundland

Verner Smitheram, University of Prince Edward Island

Roland P. Pucetti, Dalhousie University

J. W. Leyden (Director), Carleton University

Jean-Louis Allard (President), University of Ottawa—

Université d'Ottawa

Walter E. Creery, York University

Helier J. Robinson (Hon. Secretary and Treasurer),

University of Guelph

Jan Narveson, University of Waterloo

Robert W. Binkley, University of Western Ontario

Ralph Johnson, University of Windsor

Leonard G. Miller, University of Saskatchewan

Steven C. Patten, University of Lethbridge

John-King Farlow, The University of Alberta

Terence Penelhum, The University of Calgary

D. D. Todd, Simon Fraser University

C. B. Daniels (Director), University of Victoria

The **Canadian Journal of Philosophy** is published with the aid of a grant from the Canada Council.

Le Conseil des Arts du Canada accorde une subvention à la publication du **Canadian Journal of Philosophy**.